



Date: 09 February 2026

الكويت في 09 فبراير 2026

To: Boursa Kuwait

المحترمون

السادة/ شركة بورصة الكويت

Dear Sirs,

تحية طيبة وبعد،

Subject: Supplementary Disclosure

الموضوع: افصاح مكمل

With reference to the above, and pursuant to the provisions of the CMA Executive Bylaws Chapter 4, Module 10 "Disclosure and Transparency" of the Law No. 7 of 2010 regarding the establishment of the Capital Market Authority and regulating Securities Activities and its amendments, kindly find attached the Supplementary Disclosure form.

بالإشارة إلى الموضوع أعلاه، وعملاً بأحكام الفصل الرابع من الكتاب العاشر "الإفصاح والشفافية" من اللائحة التنفيذية للقانون رقم 7 لسنة 2010 بشأن إنشاء هيئة أسواق المال وتنظيم نشاط الأوراق المالية وتعديلاتها، تجدون مرفق نموذج الإفصاح المكمل.

Sincerely Yours,

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام والتقدير،

Mohammed Farid

Chief Financial Officer

محمد فريد

رئيس المدراء الماليين



نموذج الإفصاح المكمل - Supplementary Disclosure Form

Date	09/02/2026	التاريخ
Name of the Listed Company	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار، م.ك.ع (عامة)	اسم الشركة المدرجة
Arzan Financial Group for Finance and Investment (K.P.S.C)	مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار، م.ك.ع (عامة)	عنوان الإفصاح
Supplementary Disclosure – Investment Held by a Joint Venture company.	إفصاح مكمل – استثمار مملوك من خلال شركة معاشرة.	عنوان الإفصاح السابق
Date of the Previous Disclosure	17/08/2025	تاريخ الإفصاح السابق
Title of the Previous Disclosure	عنوان الإفصاح السابق	إفصاح مكمل
Supplementary Disclosure	التطور الحال على الإفصاح	التطور الحال على الإفصاح
Development that occurred to the Disclosure	<p>إلحاداً لإفصاحنا السابق المؤرخ في 17/08/2025 بشأن ملكية مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار (من خلال شركة معاشرة - أرزان أي أم) في أسهم شركة ميامي إنترناشونال هولدينغ (MIH)،</p> <p>تعلن مجموعة أرزان المالية للتمويل والاستثمار بأنها تلقت اخطاراً من شركة معاشرة مفاده ان فترة حظر التصرف المطبقة على بيع أسهم شركة ميامي إنترناشونال هولدينغ (MIH) منذ تاريخ إدراجه في بورصة نيويورك تنتهي اعتباراً من تاريخ اليوم الموافق 9 فبراير 2026 بتوقيت بورصة نيويورك.</p> <p>ويترتب على انتهاء فترة حظر التصرف المشار إليها أعلاه إلغاء نسبة الخصم المحتسبة وفقاً لمتطلبات المعايير الدولية لإعداد التقارير المالية (IFRS 13) لغرض الوصول إلى القيمة العادلة، والتي كانت تبلغ 30% من القيمة السوقية للأسهم.</p> <p>وتجدر الإشارة إلى أنه بتاريخ 31 ديسمبر 2025 تم احتساب نسبة الخصم المطبقة على الأسهم التزاماً بأحكام الفقرة (11) من المعيار الدولي لإعداد التقارير المالية (IFRS 13)، ومن ثم ينعكس أثرها على</p>	<p>Further to our previous disclosure dated 17 August 2025 regarding Arzan Financial Group for Financing and Investment's ownership (through its Joint Venture Company - Arzan A M) of shares in Miami International Holdings (MIH),</p> <p>Arzan Financial Group for Financing and Investment announces that it has received a notification from the Joint Venture company stating that the lockup period restricting the sale of Miami International Holdings (MIH) shares effectively since its listing on the New York Stock Exchange has ended as of today, 9 February 2026 (New York Stock Exchange time).</p> <p>The expiry of the lockup period results in the cancellation of the discount previously applied pursuant to the requirements of International Financial Reporting Standard (IFRS 13) for determining fair value. This discount amounted to 30% of the market value of the shares.</p> <p>It is noted that as of 31 December 2025, the discount applied to the shares was calculated in compliance with paragraph (11) of IFRS 13. Accordingly, its impact will be reflected in the consolidated financial</p>



<p>statements for the fiscal year ending 31 December 2025, which will be presented to the Company's Board of Directors for approval at an upcoming meeting.</p>	<p>البيانات المالية المجمعة لسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025 والتي ستعرض على مجلس إدارة الشركة لاعتمادها في اجتماع قادم.</p>
<p>The Financial Effect of the Developments</p>	<p>الأثر المالي للتطور الحاصل</p>
<p>First: This development is expected to result in an increase in the value of assets under the item Investments in Associates and a Joint Venture by an amount of KWD 10.4 million, based on the current share price. This impact will be reflected in the condensed consolidated interim financial information for the period ending 31 March 2026.</p> <p>Second: This development is also expected to result in an increase in profits by KWD 10.4 million, based on the current share price, and this impact will similarly appear in the condensed consolidated interim financial information for the period ending 31 March 2026.</p> <p>The Group would like to note that the above financial impact is subject to change depending on the share's closing price as of 31 March 2026.</p>	<p>أولاً: من المتوقع أن يتربّى على هذا التطور زيادة في قيمة الأصول ضمن بند استثمارات في شركات زميلة وشركة معاونة بمبلغ قدره 10.4 مليون دينار كويتي وفقاً لسعر السهم الحالي، على أن يظهر هذا الأثر في المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة للفترة المنتهية في 31 مارس 2026.</p> <p>ثانياً: من المتوقع أن يتربّى على هذا التطور زيادة في الأرباح بمبلغ قدره 10.4 مليون دينار كويتي وفقاً لسعر السهم الحالي، على أن يظهر هذا الأثر في المعلومات المالية المرحلية المكثفة المجمعة للفترة المنتهية في 31 مارس 2026.</p> <p>وتود المجموعة التنويه إلى أن الأثر المالي أعلاه قابل للتغير وذلك تبعاً لسعر إغلاق السهم في تاريخ 31 مارس 2026.</p>

<p>The issuer of this disclosure bears full responsibility for the soundness, accuracy, and completeness of the information contained therein. The issuer acknowledges that it has assumed the care of a Prudent Person to avoid any misleading, false, or incomplete information. The Capital Markets Authority and Boursa Kuwait Securities Exchange shall have no liability whatsoever for the contents of this disclosure. This disclaimer applies to any damages incurred by any Person as a result of the publication of this disclosure, permitting its dissemination through their electronic systems or websites, or its use in any other manner</p>	<p>يتحمل من أصدر هذا الإفصاح كامل المسؤولية عن صحة المعلومات الواردة فيه ودقتها واقتامتها، ويقر بأنه بذل عناية الشخص العريض في تجنب أية معلومات مضللة أو خاطئة أو ناقصة، وذلك دون أدنى مسؤولية على كل من هيئة أسواق المال وبورصة الكويت للأوراق المالية بشأن محتويات هذا الإفصاح، وبما ينفي عنهمما المسؤولية عن أية أضرار قد تلحق بأي شخص جراء نشر هذا الإفصاح أو السماح بنشره عن طريق أنظمتها الإلكترونية أو موقعها الإلكتروني، أو نتيجة استخدام هذا الإفصاح بأي طريقة أخرى.</p>
---	---